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Doormiddel van dit verslag willen we u graag op de hoogte brengen van de dingen die ons als 

commissie bezig houden.  

We worden ook dit jaar weer geconfronteerd met het feit dat niet iedereen even blij is als je 

mensen die in moeilijke omstandigheden moeten leven probeert te helpen. 

Konden we al vele jaren zonder moeite de ingezamelde kleding zonder moeite naar de 

kinderhuizen en arme gezinnen in Roemenië sturen dan gaat dat vanaf dit jaar niet meer, de 

Roemeense regering heeft een hele rij regels verzonnen waaraan tweedehands kleding moet 

voldoen om ze te mogen invoeren. 

Alle kleding moet een certificaat hebben dat het ontsmet is. Per doos mag er maar één soort 
kleding inzitten en elke doos moet worden voorzien van een document. 
Tevens moet degene die het verstuurt een belastingnummer aanvragen bij de douane en moet 
degene waar het naartoe gaat dit ook doen. 
Dan moeten alle pallets met dozen bij de grens in een speciaal depot worden opgeslagen, waar 

dan een controle plaats vind van de douane. Na goedkeuring mag het dan naar de plaats van 

bestemming. 

U ziet dat dit een tijdrovende en kostbare gang van zaken is en door onze kleine commissie nooit 

is uit te voeren. Gelukkig werken we sinds vorig jaar nauw samen met hulp voor Roemenië uit 

Maassluis en SOSovata uit Oud Beijerland, dit is een grote stichting met wel 30 vrijwilligers en 

deze mensen zijn 6 dagen per week met wisselende bezetting bezig met het sorteren en 

documenteren van de kleding. Via hen kunnen wij toch de kleding in onze kinderhuizen krijgen. 

In mei hebben Rob en Jaap de kinderhuizen nog bezocht en tevens ook nog het één en ander mee 

kunnen nemen. De situatie in het huis bij Mariann is zorgelijk. Vader Csaba laat het steeds meer 

afweten en het aantal kinderen neemt af, doordat ze ouder worden en eigen gekozen wegen gaan 

en het financieel niet mogelijk is ze allemaal te onderhouden. Mariann moet zelf al full time erbij 

werken om rond te kunnen komen.  

Bij Margit gaat alles gelukkig nog wel door en ze vangt nog altijd 12 á 15 kinderen op na schooltijd 

en voorziet ze van een eenvoudige maaltijd en helpt ze met het huiswerk. Gelukkig heeft ze er 

weer veel plezier in en zijn de kinderen haar lust en leven. Ook zorgt zij er voor dat als de kinderen 

nieuwe kleding nodig hebben zij die krijgen van de kleding die wij er brengen. 

Van 19-23 november 2024 vertrokken Arend en Rob naar Roemenië. Als eerste in Mediaş Mariann 

bezocht. Gesproken  over hoe het gaat met de kinderen, Florian en Albert wonen nog bij haar en 

gaan naar school. Met hen gaat het goed. Anna gaat voor een vooropleiding naar Sighişoara en 

zat daar op kamers, haar droom is om straks (na 4 jaar) geneeskunde te gaan studeren in 

Boedapest. Ondertussen woont ze weer bij Mariann in Mediaş. Ze gaat liever 45 minuten met de 

trein heen en weer. Ze zegt zelf: dan kan ik mooi mijn huiswerk maken. Haar broers en zus zijn 

ondertussen hun eigen weg gegaan Mariann heeft het heel moeilijk met deze situatie, ze heeft 

tenslotte 9 jaar voor deze kinderen (en hun broer Kristian) gezorgd, verder loopt in september 2025  



het contract tussen de Kölping vereniging, die de eigenaar van het huis is, en vader Csaba af, dus 

een heel onzekere tijd komt eraan. Ondertussen van Mariann vernomen dat het huurcontract 

waarschijnlijk niet wordt voortgezet. 

Ook Margit in Ocna de Sus weer bezocht die 10 kinderen na schooltijd opvangt en van een warme 

maaltijd voorziet en waar ze worden geholpen met hun huiswerk. 

Als ze binnen komen is het eerste wat ze doen is een dikke knuffel geven aan Margit. Dan zie je 

hoeveel liefde Margit aan deze kinderen geeft. De meeste kinderen komen uit gezinnen waar  

problemen zijn; gescheiden ouders of een gewelddadige vader. Ze krijgt van de stichting van vader 

Csaba de warme maaltijden vergoed en van de gemeente stookhout voor de winter. Voor corona 

had ze vier sponsors nu alleen ons nog. 

We proberen haar zoveel mogelijk te helpen zodat ze spulletjes kan kopen zoals schriften en 

andere schoolspullen en wat er verder nodig is. Er was helaas een misverstand met Margit 

ontstaan over de kleding die wie via SOSovata hadden gestuurd, na contact met Yvonne aldaar is 

dit opgelost. Na thuis komst foto’s ontvangen van Margit dat de kleding is ontvangen 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zo ziet u dat er steeds veranderingen zijn waarop wij moeten inspelen. Zo hopen wij in de 

toekomst steeds nauwer te gaan samenwerken met SOSavata, zij ondersteunen ongeveer 11.000 

mensen in en rondom Sovata doormiddel van kleding, voedsel en medische hulp. Ook houden ze 

verschillende scholen en naschoolse opvangplekken in stand. Kortom er is nog genoeg kleding en 

geld nodig om dit alle in stand te houden.  

Wij hopen dus ook  dat we  de komende jaren nog veel kleding van mensen en 2x per jaar van de 

kledingbeurs mogen ontvangen. 

Wij gaan vol vertrouwen en gedragen door de kracht van God verder met dit mooie werk en vragen 

u alle om te bidden voor al die mensen die in soms zeer moeilijke omstandigheden moeten zien te 

overleven. 

met vriendelijke groet namens OEC Maasdijk, Rob en Regina de Ruijter                                                                                    

Jaap en Nel Valstar, Arend Vreugdenhil                                                                                  

 


